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ZAPISNIK S 

9. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
održane 19. rujna  2019. godine u 18.00 sati u prostorijama MO, Žrtava fašizma 2/II 

 
 

 

• Nazočni: Sandra Ivić, Barbara Miletić, Ira Stefan, Juro Perković, Nina Majcan-Šprajc, 
Robert Baus 

                
  
Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednica VMO predložila je sljedeći 
  

DNEVNI RED 
 

1. Zapisnici sa 7. i 8. sjednice 
2. Informacija o aktualnostima između dviju sjednica (izgradnja dvokolosječne pruge, , 

2. faza RPLP-a u parkiću, aktivnosti vezani za projekte Zelenog vala na području MO/ 
džepni park Ginko park  

3. Dani MO 2019. – dogovor o organizaciji programa 
  

4. Komunalna pitanja 
4.1. Prijedlog dopune komunalnih prioriteta za 2020. 
4.2. Prijedlog utroška neraspoređenih 27.000,00 kn kom. prioriteta iz 2017. 

5. Razno 
 
              
Ad 1) 
 
          Vijeće je usvojilo zapisnike sa 7. i 8. sjednice 
             
Ad 2) 
 

A) Predsjednica VMO izvijestila je Vijeće da je nakon sjednice u srpnju na mail zaprimila 
zapisnik sa sastanka predstavnika Grada Rijeke, HŽ infrastrukture, IGH i predstavnika MO 
Školjić-Stari grad i MO Bulevard održanom 03.07.2019. 
Na sastanku je razmatran i prezentiran trenutni status projekta izgradnje dvokolosječne 
pruge   Škrljevo-Rijeka -Jurdani a koja će svakako dalekosežno i bitno utjecati na promjenu 
izgleda i urbanih tokova područja Školjića gdje je planirano i jedno od gradskih željezničkih 
stajališta. 
Kako je istaknula, projekt nije daleko odmaknuo od idejnog rješenja i postoji niz pitanja koja 
će tek  tražiti odgovore (utjecaj buke, promjena prometnih i pješačkih tijekova u ovom dijelu 
grada, izgled i sl.) te je VMO jednoglasno zaključilo: 

- VMO smatra da je neophodno da sudjeluje  u svemu i u svim segmentima i fazama kao 
primarno zainteresirani predstavnici lokalne zajednice. Stoga Vijeće smatra da je potrebno 
da ga se poziva u svim fazama da sudjeluje u aktivnostima koje se događaju, te da mu se 
na takav način omogući da bude odmah uključeno - od projektiranja ( Randić, Turato ) koje 
je trebalo uskoro uslijediti, do izlaganja predloženih rješenja i stvarne rasprave o njegovih 
primjedaba,, preko traženja rješenja vijadukta Školjić u suradnji s ostalim sudionicima od 



Konzervatorskog elaborata, pa  dalje a osobito vezano za kvalitetnu analizu sveukupne 
buke i odabir projektnih rješenja koja su odgovarajuća. 

- Vijeće podržava prijedloge MO Bulevard koji daju višestruku korist za višenamjensko 
korištenje dionice pruge ( zatvaranje pruge i korištenje betonskog pokrova u svrhu 
formiranja javnih pješačko-biciklističko rekreacijskih i drugih javnih sadržaja u prostoru s 
naglaskom na ozelenjavanje. 

 
B) Predsjednica VMO i članica Nina Majcan Šprajc podsjetile su da je u tijeku priprema druge 

faze uređenja parkića između Žrtava fašizma 6 i 8 u okviru Riječkog programa lokalnog 
partnerstva kojeg provodi građanska inicijativa Kvart za 5 uz podršku Vijeća. U prvoj fazi 
2018. godine je djelomično revitalizirano postojeće dječje igralište (park) ; nabavljene su 
dječje sprave: mreža i klackalica, te su obnovljene i oslikane  klupe i prostori za sjedenje na 
zidićima u sklopu parka. Druga faza podrazumijeva dodatno hortikulturno uređenje i 
postavu dviju fitness sprava u parkiću. Ostvaren je i cilj povezivanja stanara-susjeda, ali i 
volontera iz drugih mjesnih odbora, posebno na akcijama čišćenja i sadnje. Nastavljena je i 
daljnja uspješna suradnja s Udrugom Oaza . Udruga će, potaknuta dosadašnjim 
zajedničkim aktivnostima u parku, na Svjetski dan beskućnika u listopadu 2019. održati 
radnu akciju čišćenja i bojanja parkića te na taj način doprinijeti aktivnostima i inicijativi koji 
se ondje provode u sklopu RPLP-a.  
Vijeće je jednoglasno podržalo sve navedene aktivnosti. Zaključeno je kako još treba 
detaljnije definirati lokacije za postavu fitness sprava, uz konzultaciju s gradskim 
urbanistima. 
 

C) Predsjednica VMO i Nina Majcan Šprajc izvijestile su Vijeće o aktivnostima u okviru 
realizacije tematskog parka Ginko (Zeleni Val, EPK), a kojeg vodi suradnica Dragica 
Vukelić. Najavljeno je za    24.09. u prostoru RiHuba 1. od 3 radionice ličenja ptičjih kućica 
s jednim od tri 3. razreda Osnovne škole "Nikola Tesla". Uz radionicu predviđeno je i 
edukativno predavanje o važnosti stabala i ptica i o specifičnim vrstama ptica za koje su 
namijenjene kućice na radionici. Radionicu vode mentori arhitekt stolar Ivan Juretić, koji je 
ujedno i izrađivač kućica i Dragica Vukelić.. Kućice su izrađene po stručnim naputcima 
ornitologa i suradnika na projektu dr.sc. Gorana Sušića.  
Svaka kućica imat će svoj broj i planira se izrada internet platforme gdje bi se moglo 
redovito pratiti      jesu li se ptice uselile. 
Vijeće je podržalo sve napravljene i dalje planirane aktivnosti . 
 

Ad 3) 

Na osnovu Programa rada VMO Školjić-Stari grad i Financijskog plana VMO Školjić Stari 
grad i po provedenoj raspravi, Vijeće je donijelo sljedeće zaključke: 

- Dani MO održat će se 25. i 26. listopada 2019. godine  

Program će obuhvaćati:  

- šetnju po kvartu uz stručno vodstvo prof. dr. sc. Julije Lozzi Barković s Odsjeka za povijest 
umjetnosti Filozofskog fakulteta Sveučilišta u Rijeci.  

- Dječje sportske igre na Klobučarićevom trgu uz nastup dječjih zborova „Morčići“ i „Mali 
Riječani“ i nastup plesne skupine Flash Dance Unit  

- Sadnju hrasta crnike kod zgrade Žrtava fašizma 6 u okviru akcije „Posadi stablo-ne budi 
panj“ 

- Izložbu kućica za ptice napravljenim u okviru projekta Ginko 

Program se provodi u partnerstvu s udrugom „Urbani separe“, građanskim inicijativom „Kvart za 5“ 
i udrugom „Oaza“ 

Planirani trošak programa: do 3.700,00 kn 

 



Ad 4) 

4.1.  Na osnovu pregleda prihvaćenih komunalnih prioriteta za 2020. godinu i raspoloživih 
sredstava, te utvrđenih stvarnih potreba građana, Vijeće MO je donijelo zaključak da se lista 
prioriteta dopuni sa: 

- Proširenje javne rasvjete na parkiralištu iza zgrada Žrtava fašizma 8, Žrtava fašizma 10 i Ivana 
Grohovca 2 postavom jednog rasvjetnog tijela na stražnje pročelje zgrade Žrtava fašizma 10 
- Nabava žardinjera za cvijeće visine 1m i promjera 1 m koje bi se postavile na Klobučarićevom 
trgu (8 kom) 
 
4.2. Po provedenoj raspravi VMO je zaključilo da se neutrošenih 27.000,00 kn sredstava 
komunalnih prioriteta iz 2017. utroše za uređenje zelenih površina u ulici Žrtava fašizma i 
Klobučarićevom trgu 
 
Ad 5) 
 
           Kako pod točkom „razno“ nije bilo zaključaka po provedenoj raspravi, predsjednica VMO je 
u 20:30 zaključila sjednicu. 
 
 
Zapisničar:                                                                                          Predsjednica VMO: 
Robert Baus                                                                                        Sandra Ivić 
 

 

  

  

  

 
 


